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Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych i administracji Mariusza Błaszczaka 

Moje oświadczenie dotyczy problemu z rejestrowaniem się przez osoby uprawnione do uzyskania rekom-

pensaty za mienie pozostawione za Bugiem, albowiem wbrew treści art. 7 ust. 3, w związku z art. 19 ustawy, 

urzędy wojewódzkie odmawiają rejestrowania decyzji wcześniej wydanych przez różnego rodzaju instytucje, 

a to prezydentów miast, a to naczelników gmin czy przewodniczących innych struktur administracyjnych, 

które kiedyś decydowały o mieniu zabużańskim, tych decyzji, które właśnie stwierdzały pozostawienie mie-

nia poza obecnymi granicami Polski i które tym samym potwierdzają prawo do uzyskania rekompensaty. 

Odmawiają rejestrowania w przypadku, kiedy osoby te częściowo zrealizowały swoje uprawnienie. Moim 

zdaniem jest to sprzeczne z treścią art. 7 ust. 3, który wyraźnie przewiduje rejestrowanie wszystkich upraw-

nionych, a zatem nie tylko tych, którzy są uprawnieni w 100% do zrealizowania tego, co im się należy – 

a przypominam, że to jest wartość 20% pozostawionego majątku – ale również i tych, którzy już jakąś część 

dostali. Bo są ludzie, którzy w ramach tych rekompensat dostali np. mieszkanie czy inną nieruchomość, ale 

jeszcze do owych 20% im brakuje i w tym zakresie mają prawo do zaspokojenia. 

Ponieważ praktyka wojewodów odbiega od art. 7 ust. 3, w związku z art. 19, wnoszę o to, ażeby Pan Mi-

nister zechciał pouczyć podległych wojewodów i ustalić jednolitą wykładnię tych przepisów. Ludzie czują się 

bowiem skrzywdzeni, gdyż jeżeli są pominięci w rejestrze, który prowadzi wojewoda, to traktują to jako za-

przeczenie ich uprawnień do uzyskania zaspokojenia, mimo że sprawy administracyjne są prowadzone, one 

są w toku. A powinny one być w tym rejestrze uwzględnione. 
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